
 

Rada Gminy Jedlińsk 

__________________________________________________________________________________________________ 
Rada Gminy Jedlińsk 

ul. Warecka 19, 26-660 Jedlińsk 
tel. 48 32 13 089 

 
Protokół nr  5/2021 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 
Rady Gminy Jedlińsk 

z dnia 17.09.2021r godz. 9:00 
 
 
Obecni: Przewodnicząca Komisji – Lidia Żurowska 

Członkowie: 

1. Bartula – Jakubowska Patrycja 

2. Dabiński Waldemar 

3. Dobosz Zbigniew 

4. Kołodziejska Barbara 

5. Mazurek Janusz 

 

Porządek obrad: 

1.Otwarcie posiedzenia KR i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.Kontrola dokumentacji finansowej Urzędu Gminy- analiza przychodów i 

wydatków w II kwartale 2021 roku – dokończenie prac komisji z dnia 12 

07.2021.      

 3.Analiza realizacji budżetu Gminy Jedlińsk w I półroczu 2021roku. 
 
4. Kontrola wydatków na Ochotnicze Straże Pożarne  w gminie Jedlińsk . 
. 
5. Sprawy różne. 
 
Pkt1.  

Na podstawie listy obecności przewodnicząca KR stwierdziła, że w 

posiedzeniu uczestniczy członków KR uznając tym samym, że obrady są 

prawomocne.          

( lista obecności załącznik nr 1 do niniejszego protokołu) 
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W posiedzeniu uczestniczyła Skarbnik Gminy Jedlińsk Ilona Starzyńska  oraz 

Sekretarz Gminy Jedlińsk Andrzej Pawluczyk. 

Przewodnicząca KR przywitała obecnych członków KR   przedstawiła 

porządek obrad i zapytała czy ktoś wnosi uwagi do zaproponowanego 

porządku obrad. Nikt z obecnych członków nie wniósł żadnych uwag 

 

Pkt2. 

Przewodnicząca K R  poinformowała, że w dniu dzisiejszym,  zgodnie z 

jednogłośną decyzją członków komisji obecnych na posiedzeniu  w dn. 

12.07.2021r dotyczącą dokończenia obrad w kwestii dochodów i wydatków  

Urzędu Gminy Jedlińsk za II półrocze 2021r  na następnym posiedzeniu 

komisji, nastąpi kontynuacja obrad. Poprosiła Skarbnika Gminy Ilonę 

Starzyńską o zajęcie stanowiska w  powyższej kwestii  i zaprosiła członków 

komisji do dyskusji. Analizując dochody i wydatki członkowie komisji 

wybiórczo wskazali te, na które chcieli uzyskać więcej informacji. Radny 

Waldemar Dabiński  zapytał o wysokość oferty przetargowej na budowę 

mostu w ciągu pieszo-rowerowym Jedlińsk-Wsola. Skarbnik Gminy 

poinformowała ,że jest to kwota 1.168.500,00zł. Dodała że w fazie wstępnej 

środki zabezpieczone na ten cel wynosiły 800.000, 00zł. Różnica jaką należało 

dopłacić do realizacji zadania pochodzi z oszczędności między innymi z 

oświetlenia na które zostało zabezpieczone 500.000,00zł a wydane zostało 

319.000,00zł.  

 

Pkt3.     

 Przewodnicząca KR  poprosiła Skarbnika Gminy Jedlińsk  o przedstawienie 

sprawozdania  z realizacji wykonania budżetu Gminy Jedlińsk  za I półrocze 

2021r. Skarbnik Gminy poinformowała, że plan dochodów na 30 czerwca 



2021  wynosił 76. 611. 446,70zł i został wykonany  w 55,43%  w kwocie 

42.465.724,90.  Dodała , że szczegółowy plan dochodów został opisany w 

załączniku nr 1 i przekazany drogą elektroniczną radym Rady Gminy Jedlińsk. 

Członkowie komisji na bieżąco  zadawali pytania w kwestii realizacji 

wykonania budżetu Gminy Jedlińsk  za I półrocze 2021r. 

Radny Waldemar Dabiński oraz radna Patrycja Bartula Jakubowska zapytali o 

wykonanie dochodów  w 100% na niektórych paragrafach. Skarbnik Gminy 

Jedlińsk poinformowała , że takie 100% wykonanie miało miejsce z tyt. 

otrzymania dotacji na zwrot akcyzy, z tyt. sprzedaży działki oraz otrzymania 

odszkodowania na salę gimnastyczną w Ludwikowie. 

Radny Waldemar Dabiński zapytał również o zwiększone dochody 

finansowania własnych inwestycji gmin i powiatów  w wysokości 1.743.000zł. 

Skarbnik Gminy Jedlińsk poinformowała ,że są to środki z Funduszu 

Cowidowego z przeznaczeniem na budowę oświetlenia oraz   mostu  na rzece 

Radomce w ciągu  pieszo-rowerowym  Jedlińsk- Wsola w wysokości 

1.043.000zł oraz  przebudowę drogi gminnej w miejscowości Piastów w 

wysokości 700.000zł. Po przedstawieniu przez  Skarbnika Gminy Jedlińsk  

sprawozdania z realizacji wykonania budżetu Gminy Jedlińsk  za I półrocze 

2021r członkowie komisji nie wnieśli żadnych uwag. 

 

Ad4. 

W  budżecie Gminy Jedlińsk zostały zaplanowane środki na Ochotnicze Straże 

Pożarne w kwocie 716.500,00 zł. Dużym wydatkiem zarówno w planie jak i 

wykonaniu była dotacja udzielona strażakom na zakup samochodu w kwocie 

320.000,00zł. Z powyższej kwoty 100.000,00zł  pochodziło z Urzędu 

Marszałkowskiego a 220.000,00zł z budżetu Gminy Jedlińsk.  Wydatki na 

straże to przede wszystkim : ekwiwalenty za pranie odzieży, wynagrodzenia 

konserwatorów wraz z pochodnymi, zakupy materiałów typu paliwo nożyce 
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tnące, sprzęt specjalistyczny, usługi zdrowotne(aktualne badania), opłaty za 

media, ubezpieczenia, wynagrodzenia strażakom ochotnikom biorącym udział 

w akcjach, ZFŚS dla konserwatorów.                                                                         

Radna Patrycja Bartula- Jakubowska zapytała czy istnieje podział środków  na 

poszczególne straże . Jeśli istnieje, to jakie środki otrzymują poszczególne 

straże. Skarbnik Gminy Jedlińsk  odpowiedziała,  że  nie ma takiego podziału  a 

wszystkie straże w naszej gminie traktowane są jednakowo. Jest to gotowość 

bojowa , za którą Gmina Jedlińsk odpowiada i to prezesi straży na bieżąco 

zgłaszają potrzeby. Radna Patrycja Bartula- Jakubowska poprosiła ,aby jeśli to 

możliwe przedstawić kwotę jaką otrzymała OSP w Jedlińsku. Radna została 

poinformowana aby w powyższej kwestii zwróciła się do Skarbnika Gminy z 

końcem roku.  

Ad5. 

Radny Zbigniew Dobosz zapytał czy trwają rozmowy ze strony Urzędu Gminy 

Jedlińsk z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych o przejęciu dróg zbiorczych, 

obsługujących wzdłuż trasy E7. Odpowiedzi udzielił Sekretarz Gminy Jedlińsk. 

Poinformował, że do Urzędu Gminy Jedlińsk jak również do innych sąsiednich 

gmin przesłane zostało pismo z Generalnej Dyrekcji Dróg narzucające gminom 

przejęcie i utrzymywanie w/w dróg. Urząd Gminy Jedlińsk odpowiedział na 

powyższe pismo, że wskazane w nim drogi nie są własnością  gminy. W 

związku z powyższym Urząd Gminy nie jest zainteresowany przejęciem tych 

dróg , jak również  ich utrzymaniem.  

Na tym posiedzenie komisji zakończono. 

                                                                            Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej: 

                                                                                           Lidia Żurowska    

 
 


